

## PRAYERS.

The Honourable Senator Roblin, P.C., tabled the following:—

Document entitled "Competitiveness and Security: Directions for Canada's International Relations", issued by the Department of External Affairs.—Sessional Paper No. 331-383.

Report of the Commission to Review Salaries of Members of Parliament and Senators.—Sessional Paper No. 331-384.

Summaries of the Corporate Plan and Capital and Operating Budgets for 1985 of *Societa a responsibilita limitata Immobiliare San Sebastiano*, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1983-84.—Sessional Paper No. 331-385.

Quarterly Report to Parliament on Crown Corporations by the President of the Treasury Board, for the period ended March 31, 1985, pursuant to section 153.1(1) of Part XII of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1983-84.—Sessional Paper No. 331-386.

Summaries of the Corporate Plan and Capital and Operating Budgets for 1985-86 of the National Capital Commission, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1983-84.—Sessional Paper No. 331-387.

The following petition was presented by the Honourable Senator Nurgitz:

Of Canadian Oxygen Limited, of the City of Mississauga, in the Province of Ontario, and BOC, Inc., of the Borough of Montvale, in the State of New Jersey, one of the states of the United States of America; praying for the passage of an Act to extend the term of Canadian Patent No. 855,255.

A Message was brought from the House of Commons in the following words:—

TUESDAY, May 14, 1985

*Ordered.*—That a Message be sent to the Senate to acquaint Their Honours that the name of Mr. Kilgour has been substituted for that of Mr. Clinch on the list of those appointed to serve on the Standing Joint Committee on Official Languages Policy and Programs.

ATTEST

MICHAEL B. KIRBY,  
for *The Clerk of the House of Commons.*

Ordered, That the Message do lie on the Table.

## PRIÈRE.

L'honorable sénateur Roblin, C.P., dépose sur le bureau ce qui suit:

Document intitulé: «Compétitivité et sécurité: Orientations pour les relations extérieures du Canada», émis par le ministère des Affaires extérieures.—Document parlementaire n° 331-383.

Rapport de la Commission chargée d'étudier les traitements des députés et des sénateurs.—Document parlementaire n° 331-384.

Résumés du plan d'entreprise et des budgets d'investissement et de fonctionnement, 1985, de la *Societa a responsibilita limitata Immobiliare San Sebastiano*, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1983-84.—Document parlementaire n° 331-385.

Rapport trimestriel au Parlement sur les sociétés d'État par le président du Conseil du Trésor, pour la période terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article 153.1(1) de la Partie XII de la *Loi sur l'Administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada 1983-84.—Document parlementaire n° 331-386.

Résumés du plan d'ensemble et des budgets d'investissement et de fonctionnement, 1985-1986, de la Commission de la Capitale nationale, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1983-84.—Document parlementaire n° 331-387.

L'honorable sénateur Nurgitz présente la pétition suivante:

De La Compagnie Canadienne d'Oxygène Limitée, de la ville de Mississauga, dans la province d'Ontario, et la société BOC, Inc., de la commune de Montvale, dans l'état de New Jersey, l'un des états des États-Unis d'Amérique; qui sollicite l'adoption d'une loi prolongeant la durée du brevet canadien n° 855,255.

La Chambre des communes transmet un message dont voici le texte:

Le MARDI 14 mai 1985

*Il est ordonné.*—Qu'un message soit transmis au Sénat pour informer Leurs Honneurs que le nom de monsieur Kilgour a été substitué à celui de monsieur Clinch sur la liste des membres du Comité mixte permanent de la politique et des programmes de langues officielles.

ATTESTÉ

MICHAEL B. KIRBY,  
pour *Le Greffier de la Chambre des communes.*

Ordonné: Que le message soit déposé sur le bureau.